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Abstract (en)
[origin: WO2015124459A1] A tool holder is provided for a rotating and chiselling portable power tool. A hollow spindle surrounds, coaxially with
a working axis 10, a receiving space 17 for receiving a tool 4. The spindle 16 has at least one cutout 27 in the radial direction 28. An insert 25 is
inserted into the cutout 27 in a radial direction 28. The insert 25 has a rib 24 that protrudes into the receiving space 17 in the radial direction 28.
A channel 57 is arranged within the cutout 27 and extends along the working axis 10. The channel 57 is open into the receiving space 17 and is
bounded by the insert 25 and an inner face 56 of the cutout 27.

Abstract (de)
Ein Werkzeughalter ist für eine drehende und meißelnde Handwerkzeugmaschine vorgesehen. Eine hohle Spindel umgibt koaxial zu einer
Arbeitsachse 10 einen Aufnahmeraum 17 zum Aufnehmen eines Werkzeugs 4. Die Spindel 16 weist in radialer Richtung 28 wenigstens eine
Aussparung 27 auf. Ein Einsatz 25 ist längs einer radialen Richtung 28 in die Aussparung 27 eingesetzt. Der Einsatz 25 weist einen in der radialen
Richtung 28 in den Aufnahmeraum 17 vorstehenden Steg 24 auf. Eine Rinne 57 ist innerhalb der Aussparung 27 angeordnet und verläuft längs der
Arbeitsachse 10. Die Rinne 57 ist in den Aufnahmeraum 17 geöffnet und wird durch den Einsatz 25 und eine Innenfläche 56 der Aussparung 27
begrenzt.
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